
Voorzitter: Timmerman-Buck

Tegenwoordig zijn 68 leden, te weten:

Van de Beeten, Bemelmans-Videc, Van den Berg,
Bierman-Beukema toe Water, Biermans, Broekers-Knol,
Van den Broek-Laman Trip, Dees, Doek, Doesburg, Dölle,
Van Driel, Dupuis, Eigeman, Engels, Essers, Franken, Van
Gennip, De Graaf, Hamel, Hessing, Van Heukelum,
Hoekzema, Ten Hoeve, Holdijk, Jurgens, Kalsbeek-
Schimmelpenninck van der Oije, Ketting, Klink, Kox, Van
der Lans, Van Leeuwen, Leijnse, Lemstra, Linthorst,
Luijten, Maas-de Brouwer, Meindertsma, Van Middel-
koop, Nap-Borger, Noten, Van den Oosten, Pastoor,
Platvoet, Pruiksma, Putters, Van Raak, Rabbinge,
Rosenthal, Russell, Schouw, Schuurman, Schuyer,
Swenker, Sylvester, Tan, Terpstra, Thissen, Timmerman-
Buck, Wagemakers, Walsma, Werner, Westerveld,
Witteman, Witteveen, Woldring en De Wolff,

en de heer Remkes, minister van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, de heer Donner, minister van Justitie,
de heer De Geus, minister van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid, de heer Rutte, staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, en de heer Van Hoof,
staatssecretaris van Sociale Zaken en Werkgelegenheid.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer mede dat zijn
ingekomen berichten van verhindering van de leden:

Middel en Slagter-Roukema, wegens bezigheden elders;

Van der Linden en Meulenbelt, wegens verblijf in het
buitenland;

Vedder-Wubben en Van Dalen-Schiphorst, wegens ziekte.

Deze berichten worden voor kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen stukken staan op een lijst
die in de zaal ter inzage ligt. Op die lijst heb ik voorstel-
len gedaan over de wijze van behandeling. Als aan het
einde van de vergadering daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de Kamer zich met de
voorstellen heeft verenigd.

(Deze lijst is, met de lijst van besluiten, opgenomen aan
het einde van deze editie.)

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Regels inzake de openbaarma-

king van beloningen bij rechtspersonen of
organisaties die deel uit maken van rechtsperso-
nen die volledig of in aanzienlijke mate uit
publieke middelen worden gefinancierd of die zijn
aangewezen, voorzover deze beloningen het
gemiddelde belastbare loon per jaar van ministers
te boven gaan (Wet openbaarmaking uit publieke
middelen gefinancierde topinkomens) (30189).

De voorzitter: Ik heet minister Remkes van harte
welkom in deze Kamer.

De beraadslaging wordt geopend.
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Mevrouw Tan (PvdA): Mevrouw de voorzitter. Bij de
behandeling van dit wetsvoorstel in de Tweede Kamer op
3 november verleden jaar is uitvoerig gediscussieerd
over de relatie van dit voorstel met de motie-Bakker
(30300, nr. 53). Ondanks een grote inhoudelijke verwe-
venheid is er toch voor gekozen om de openbaarmaking
apart te regelen en niet te combineren met de regelge-
ving van de normering van topinkomens. Niettemin is
toch relevant wat de minister daags voor het kerstreces
op 22 december 2005 bij brief heeft aangegeven over de
aanpak van een en ander. Daaruit bleek wel dat het een
tijd zal duren voordat deze regelgeving tot stand is
gekomen, volgens de planning 2007. Het lijkt ons daarom
des temeer van belang dat het gedurende die periode
duidelijk is waar organisaties en instellingen zich wel en
niet aan hebben te houden.

In antwoord op onze vragen over de samenhang van
de verschillende relevante deeldossiers verwijst de
minister in de memorie van antwoord naar de brief van
de minister van SZW van 29 april 2005, maar daar staat
toch niet zo vreselijk veel in over instellingen uit de
semi-publieke sector. Wij hebben ook vragen gesteld
naar het overzicht van vigerende governance en
beloningscodes bij de relevante semi-publieke sectoren
en daarop antwoordt de minister, dat hij daarvan geen
limitatieve opsomming kan geven, omdat codes niet
centraal geregistreerd worden. Zou het dan niet
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